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El grup parlamentari socialde-
mòcrata considera que no és el
moment oportú per destinar 5,3
milions d’euros a eixugar el deute
de Ràdio i Televisió d’Andorra
(RTVA). És per això que la forma-
ció ha presentat una esmena a la
totalitat al crèdit extraordinari
entrat pel Govern per fer front al
pagament d’aquesta quantitat.
Des de l’oposició s’entén que
prendre aquesta decisió no és
adequat tenint en compte l’actual
situació econòmica i que, a més a
més, caldria prendre mesures
dins la parapública de comunica-
ció per assegurar-ne la viabilitat
abans de tirar endavant aquesta
operació.

Així ho va explicar al Diari el
conseller David Rios. “En l’àmbit
econòmic, entenem que 5,3 mi-
lions d’euros és una quantitat
massa important tal com està ac-

tualment el país”, va manifestar el
parlamentari encampadà, que
també considera que “abans d’a-
frontar el deute cal posar-hi or-
dre”, cosa que, al seu entendre,
“no s’està fent”. El polític socialde-
mòcrata va recórrer a les dades
del pressupost per al 2013 per de-
fensar aquest argument. “Creix
en 350.000 euros, tot i els acomia-
daments que s’han fet aquest
any”, va denunciar.

Pel conseller del PS, això de-
mostra que a RTVA no hi ha ac-
tualment “ni model ni una plani-
ficació d’estructura assumible”,
dues condicions que, al seu parer,
haurien d’acomplir-se abans de
destinar els 5,3 milions d’euros
necessaris per posar fi a la com-
plicada situació financera per la
qual passa la parapública. “Estem
d’acord que s’ha de fer alguna co-
sa, però no pas que es tregui el
deute sense haver assegurat
abans una viabilitat futura de
l’ens”, va apuntar.

L’oposició presenta una esmena a la totalitat al crèdit
extraordinari de 5,3 milions proposat pel Govern

El PS reclama fer
“viable” RTVA abans
d’eixugar el deute
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La subsíndica, Mònica Bonell,
entén que l’expresident del
Consell de l’Audiovisual “s’ha
precipitat” en les seves queixes,
on lamentava que, de forma
oficial, ningú no els hagi comu-
nitat la dissolució de l’organis-
me. La consellera canillenca
atribueix aquestes paraules a

“un malentès” i assegura que
“estem seguint el procediment
amb qualsevol llei que s’apro-
va”, i apuntar que “es va publi-
car al BOPA fa tot just una set-
mana” i, per tant, “no ens han
donat temps”.

Bonell deixa clar que des del
Consell es té constància del

material (tant documentació
com el televisor o una nevera),
així com dels diners en comp-
tes bancaris dels quals disposa-
va l’organisme, i que s’està tre-
ballant per veure què se’n fa.
“Ho hem consultat amb el Go-
vern i es decidirà què es fa amb
el que queda”, apunta.

“El malentès” amb el Consell de l’Audiovisual


